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هشتادمین نشست شورای گفتگوی آذربایجان شرقی برگزار شد

هشتادمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی در اتاق تبریز برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز، هشتادمین نشست شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی با حضور مسئولان دولتی، قضایی، بخش خصوصی و نمایندگان

مجلس شورای اسلامی در محل اتاق تبریز برگزار شد.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز در این جلسه گفت: امیدواریم به زودی با سیاستی که دولت جدید درپیش گرفته، در زمینه تعامل با دنیا و ارتباط با کشورهای خارجی بتوانیم چشم انداز

جدیدی در توسعه و رشد اقتصادی کشور داشته باشیم.

یونس ژائله افزود: در بودجه سال ۱۴۰۱ رشدی برای کشور در نظر گرفته شده که در این زمینه باید برای رشد استان نیز قدم هایی را برداریم. در این زمینه، جلسه ای با حضور

نمایندگان استان در محل اتاق تبریز به منظور بررسی مشکلات بخش خصوصی برگزار و مقرر شد جلسات کارشناسی با کارگروه های صنعت و کشاورزی برگزار شده و روسای

کمیسیون های مربوطه کشاورزی و سایر تشکل ها نیز در این جلسات حضور یابند.

وی ادامه داد: در بودجه سال آینده موضوعاتی که مرتبط با بخش خصوصی در استان اجرا خواهد شد، باید با همفکری و همدلی دولت و بخش خصوصی نوشته شود تا نتیجه

مثبت را شاهد باشیم.

رئیس اتاق تبریز با بیان این که در سه ماه گذشته شاهد رشد صادراتی خوبی در استان بوده ایم، اظهار کرد: این آمار نشان می دهد که وضعیت صادرات رو به بهبودی است ولی

در کنار این موارد بخش خصوصی مشکلات زیادی دارد البته برای پیگیری مشکلات بخش صنعت از سوی معاونت امور اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی، اقدامات خوبی انجام

شده است.

ژائله گفت: مشکلات بخش خصوصی در حال حاضر در دو حوزه وجود دارد. یک بخش جدی مربوط به خارج از استان است که در این زمینه مسائل مطرح شده در اختیار استان

نیست. موضوع تامین بعضی از نهاده ها و حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی به صنایع استان آسیب جدی خواهد زد.

رئیس اتاق تبریز همچنین تاکید کرد: موضوع حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی تنش نابجایی در بازار ایجاد کرده است و همچنین مشکلات جدی برای تامین مواد اولیه واحدهای صنایع

غذایی و تبدیلی به وجود خواهد آورد که این مسایل در دست استان نیست ولی در این زمینه این موارد باید در جلسات شورای گفت و گو مطرح شود تا در قالب نامه ای به تهران

فرستاده شود.

چالش آذربایجان شرقی در تامین انرژی به خصوص برق و گاز

استاندار آذربایجان شرقی نیز با اشاره به مزایای ورود صنایع به بورس گفت: زمانی که محصولات کارخانه های مادر در بورس عرضه می شود به صورت طبیعی دست دلالان و

واسطه ها قطع می شود که در این میان نارضایتی برخی از صنایع از این موضوع برای ما مقداری ابهام دارد.

عابدین خرم به ذخایر گندم نیز اشاره ای داشته و گفت: در حال حاضر ذخایر گندم کشور خوب است و در این زمینه واردات نیز انجام می شود.

وی با بیان این که یکی از چالش های استان تامین انرژی به ویژه در حوزه برق و گاز است، تاکید کرد: غفلت بزرگی در ۱۰ سال گذشته اتفاق افتاده است یعنی ما یک عقب افتادگی

در حوزه برق داریم.

ضرورت راه اندازی نیروگاه های خورشیدی

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: در خصوص راه اندازی نیروگاه های انرژی خورشیدی با شرکتی قرارداد بسته ایم که این شرکت آماده است برای ۶ ماه تا ۵۰ مگاوات تحویل

دهد. ما باید از این شرکت ها استقبال کنیم که از ما گاز و پست های قوی آنچنانی نیز نمی خواهند.

وی افزود: برای مزرعه خورشیدی تنها مکان نیاز است که در این زمینه منابع طبیعی را موظف کرده ایم مکان ها را نیز تامین کنند.

استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: با توجه به بیانات مقام معظم رهبری که فرموده اند صنعت فرش در کشور ما یکی از مهم ترین نمادهای فرهنگی،

ملی و هنری است ولی امروز متاسفانه به دلیل مشکلاتی که در کشور به وجود آمده است،جایگاه این صنعت در بازار، تولید و اشتغال ضعیف شده است.

خرم افزود: باید به صورت ویژه در استان جلسات اختصاصی داشته باشیم و ببینیم چه اقداماتی می توانیم برای حل مشکلات این صنعت داشته باشیم.
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وی ادامه داد: سن افرادی که در این صنعت کار می کنند بسیار بالا رفته و جوانان دیگر رغبت فعالیت در این حوزه را ندارند. باید در این زمینه چاره اندیشی شود.

فعال شدن مرکز پژوهش های اتاق تبریز اتفاق مبارکی است

استاندار آذربایجان شرقی همچنین ضمن تبریک برای کسب رتبه برتر شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی در کشور گفت: اخبار اتاق را به دقت پیگیری می کنیم که فعال

شدن مرکز پژوهش های اتاق اتفاق بسیار مبارکی است. اتاق قرارگاه اقتصادی است و اگر بخواهیم یک پایه اساسی برای رونق و رشد اقتصادی باشد، این موضوع با حرف انجام

نمی شود، باید ببینیم چه اقداماتی را در این زمینه باید انجام دهیم.

خرم افزود: این قرارگاه اقتصادی باید یک مرکز بالندگی، پویایی و رشد اقتصادی در استان باشد به طوری که باید در بسیاری از حوزه های اقتصادی مانند فرش، صنایع دانش بنیان

و گردشگری فعال شویم.

دولت تلاش دارد تا بازار مسکن را از حالت سرمایه ای خارج کند

وی با اشاره ای به بخش مسکن نیز گفت: در بخش مسکن، طرح جهش مسکن فرصت طلایی ایجاد شده به طوری که سرمایه گذاران خیلی خوبی نیز پای کار آمدند که عمدتا از

بخش خصوصی هستند. در این ميان دولت نیز عزم خود را جزم کرده که بازار مسکن را از حالت سرمایه ای خارج کند.

خرم افزود: در حال حاضر در اثر اقداماتی که دولت سیزدهم انجام داده به یک مرحله پایدار رسیده ایم که امیدواریم این وضعیت به جایی برسد که زندگی عادی و طبیعی ادامه

داشته باشد.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: فعال کردن صنعت توریسم برای دوران پساکرونا باید جدی دنبال شود که برای این کار یک طرح لازم داریم تا شاهد رونق صنعت گردشگری

باشیم.

وی با بیان اين که در بخش معدن یک ظرفیت استثنایی داریم، تاکید کرد: باید در انجام کارها به مرحله ای برسیم که برای مثال اگر بعد از ۶ ماه گزارش می دهیم تفاوت را

احساس کنیم. دولت در لایحه سال آینده هم برای استان، رشد ۸ درصدی را پیشنهاد کرده که این کار سختی است ولی اگر مشکلات بخش خصوصی و سرمایه گذاران استان بر

طرف شود، این موارد دست یافتنی هستند.

خلل بازار موجب تحت تاثیر قرار گرفتن مصرف کننده خانوار می شود

نماینده مردم شهرستان بستان آباد نیز با بیان این که در آذربایجان شرقی صنایع خوبی وجود دارد، گفت: استان ما بیشتر مصرف کننده است و این که در بحث صنایع غذایی در

مصرف شکر، روغن و آرد ما یک مصرف کننده ویژه هستیم در بخش صنف و صنعت نیز لازم است تا تدبیری در آمار صورت گرفته و نیازها احصا شود و با پشتیبانی استانداری،

موارد مورد نیاز از تهران درخواست شود چرا که اگر خللی در بازار ایجاد شود مصرف کننده خانوار نیز تحت تاثیر قرار خواهد گرفت.

غلامرضا نوری افزود: در تاریخ بیمه فرش هیچ گاه از طرف دولت پیشنهادی برای بیمه فرش نبوده است و تنها نمایندگان مجلس مسایل را جا انداختند و وارد بودجه کردند. البته

در لایحه امسال هم چیزی خاصی برای این موضوع در نظر گرفته نشده ولی ما برای تقویت این موضوع در مجلس حتما پیشنهاد می کنیم تا این موارد تقویت شود.
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